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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie planów likwidacji Przedszkola nr 180. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z medialnymi doniesieniami dotyczącymi planów likwidacji 

Przedszkola nr 180 na os. Polan zwracam się z wnioskiem o powstrzymanie się od 

realizacji zamierzeń w tym zakresie. Warto przypomnieć, że kilka lat temu pojawiał 

się już ten pomysł, ale dzięki determinacji rodziców oraz apelom Rady Osiedla 

Żegrze zrezygnowano z niego. Wtedy wygrała świadomość niezwykłości tego 

miejsca oraz rola jaką pełni kameralne przedszkole na Osiedlu Żegrze. 

 

Jednocześnie proszę o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytania: 

 

1. Dlaczego Rada Osiedla Żegrze nie została jeszcze poinformowana o planach 

likwidacji Przedszkola nr 180, a radni muszą dowiadywać się o sytuacji  

z mediów? 

2. Dlaczego Wydział Oświaty o planach nie poinformował Rady Osiedla Żegrze 

podczas procedury podziału środków celowych? Przedszkole nr 180 zgodnie  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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z rekomendacją Wydziału Oświaty otrzymało na rok 2022 kwotę 15.000,00 zł 

na modernizację wentylacji kuchennej. Przekazanie środków na placówkę  

w sytuacji, gdy istnieją realne plany jej likwidacji stanowi niegospodarne 

wydatkowanie środków publicznych (lokal nie należy do Miasta Poznania,  

a SM „Osiedle Młodych”. 

 

 

 Proszę o podjęcie działań w tej sprawie. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 


